

刘少媛

1987 年出生于广东汕头

2013 年毕业于四川美术学院中国画系，硕士学位

现工作和生活于广州

群展

2020 《你的背包：生于 1980 年以后艺术家的水墨探索》，济宁市美术馆，山东，中国

2020 《水墨惊蛰：1985 后出生的年轻一代水墨画家》，玉兰堂，北京，中国

2019 《造物之诗》，尚榕空间，广州，中国，

2019 《时代印记：广东省优秀美术作品收藏展》，广东美术馆，广州，中国

2019 《济宁市美术馆青年艺术家提名展》，济宁市美术馆，山东，中国

2019 《天桥：交叉的经验》，武汉美术馆，湖北，中国

LIU SHAOYUAN

1987 Born in Guangdong, China

2013 Graduated from the Chinese Painting Department of Sichuan Fine Arts
Institute with a master's degree

Currently working and living in Guangzhou, China

,

GROUP EXHIBITIONS

2020 *Your Backpack: The exploration of post '80s ink artists*, Jining Art Museum,
Shandong, China

2020 *Awakening of Insects: Works by ink artists born after 1985*, Ling Gallery,
Beijing, China

2019 *The Poem of Creator*, Shang Rong Gallery, Guangzhou, China

2019 *Sign of the times*, Exhibition of guangdong outstanding artworks for
collections,

Guangdong Museum of Art, Guangzhou, China

2019 *Nomination Young Artists Exhibition of Jining Art Museum*, Jining Art Museum,
Shandong, China

2019 *Crossover: The experience of intersection*, Wuhan Art Museum, Hubei, China